

**"Ліна Костенко і Буковина": рекомендований список статей з
періодичних видань з фондів НБ ЧНУ**

1. Александрова Г. "Чернівці мене вразили...": [про перебування Л. Костенко в Чернівцях на конгресі Україністів] // Укр. мова та літ. – 2002. – № 39. – С. 22–23.
2. Брозинський М. "...За часом, як за плугом" : [ювілей Л.Костенко 80 р. в ЧОУНБ ім. М. Івасюка] / М. Брозинський // Буковин. віче. – 2010. – 24 берез. (№ 22). – С. 5.
3. Відсвяткували 75-річчя Ліни Костенко // Університетський вісник. – 2005. – Лют.-квіт. (№ 2/3). – С. 20.
4. Герегова С. Ліна Костенко: гармонія правди і краси / Світлана Герегова // Університетський вісник. – 2012. – Лют.-берез. (№ 2). – С. 30–31 : фот.
5. Гусар Ю. С. Буковинський календар. Березень-2010: Ліна Костенко – Почесний доктор : [про присвоєння звання почесн. д-ра ЧНУ ім. Ю.Федьковича] / Ю. С. Гусар // Буковин. віче. – 2010. – 3 берез. (№ 16). – С. 4.
6. Зі словом вітальним до Ліни Костенко / М. Жулинський, Г. Штонь, Г. Сивокінь та ін. // Слово і час. – 2000. – № 3. – С. 7–16.
7. Корніцька З. В. Ліна Костенко. "Крила". Ідея глибокого духовного наповнення людини – її "крилатості", що проявляється індивідуально. Духовне багатство – найбільший скарб у житті : [розробка уроку] / З. В. Корніцька // Освіта Буковини. – 2018. – 27 черв. (№ 24). – С. 9–10.
8. Кузьменко С. Ясна зоря на небі української поезії: доп. виголош. на вечорі присвяч. поет. творчості Л. Костенко // Самост. Україна (Чикаго). – 1988. – № 1. – С. 60–73.
9. Ліна Костенко про мовчання, авторські права, бандитів, літературу : виступ 22 березня в Українському домі на презентації перевидання "Берестечка" // Університетський вісник. – 2010. – Квіт. (№ 4). – С. 15–16 : фото.
10. Мельничук Б. Допоки є у нас прекрасна Ліна : [Л. Костенко і Буковина] / Б. Мельничук // Буковина. – 2010. – 2 квіт. (№ 26). – С. 3.
11. Мельничук Б. Допоки є у нас прекрасна Ліна. Буковинські координати Ліни Костенко (до 80-річчя від дня народження) / Богдан Мельничук // Буковинський журнал. – 2010. – № 3/4. – С. 141–144.
12. Моя Ліна Костенко: Висловлювання укр. діячів про поетесу // День. – 2008. – 19 берез. – Спецвип. «Особистість» . – С. 7–9.
13. Мурмилюк Г. "Я вибрала Долю собі сама" : [тиждень літ. заходів присвяч. 85-річчю поетеси Л. В. Костенко в ЧОУНБ ім. М. Івасюка] / Галина Мурмилюк // Буковин. віче. – 2015. – 26 берез. (№ 12). – С. 4.
14. Мурмилюк Г. "Я вибрала Долю собі сама" Ліна Костенко : [відділ інф. технологій і електр. ресурсів Чернів. обл. наук. б-ки 19 берез. 2015 р. відкрив Тиждень літер. заходів, присвяч. 85-річчю поетеси-

- шістдесятниці Ліни Василівни Костенко] / Галина Мурмилюк // Відродження. – 2015. – 2 квіт. (№ 13/14). – С. 13 : фот.
- 15.Павлович Н. Ліна Костенко: шлях на Голгофу : [літературні читання, присвячені 80-річчю від дня народження Л. Костенко] / Наталія Павлович // Університетський вісник. – 2010. – Квіт. (№ 4). – С. 14.
- 16."Поезія – це завжди неповторність" : [святкування на Буковині ювілею Л. Костенко] // Чернівці. – 2010. – 18 берез. (№ 12). – С. 5.
- 17.Руснак Л. В. Поетичний світ Ліни Костенко : [літературний вечір] / Л. В. Руснак // Крайова освіта. – 2010. – 11 черв. (№ 21/22). – С. 15–16.
- 18.Сизоненко О. Море Ліниної поезії : [Поетеса Л. Костенко і Буковина] / О. Сизоненко // Чернівці. – 2005. – 1 квіт. (№ 13). – С. 5.
- 19.Соломка О. "Народ шукає в геніях себе..." (прихильники творчості Л. Костенко) // Культура. – 2010. – № 10/11. – С. 19.
- 20.Спогад [Василя Михайловича Селезінки про зустріч з поетесою Ліною Костенко] // Відродження. – 2015. – 2 квіт. (№ 13/14). – С. 13 : фот.
- 21.Тяжіння до Буковини : [Л. Костенко на Буковині] // Чернівці. – 2005. – 1 квіт. (№ 13). – С. 5.
- 22.Шеремета Я. Життя іде і все без коректур... [Л. Костенко в очах своїх колег] // Newформати. – 2011. – Берез. (№ 21). – С. 10